
Us presentem els resultats de l’enquesta referent a la pacificació de l’escola.  

 

 
 

 

Cal remarcar que 11 de les 20 respostes que no es mostren satisfetes manifesten 

que l’actuació és incompleta mentre el carrer segueixi obert al trànsit. 

 

A la pregunta: Quins són els aspectes més positius que creieu que ha aportat la 

pacificació del carrer Pintor Pradilla? 

 

Les principals respostes han estat millora de la seguretat (41), entrada més 

tranquil.la (32) i millora d’aspectes que tenen a veure amb la socialització (21) 

 

 

A la pregunta: En quin grau creieu que la pacificació ha servit per:



 
 

 



A la pregunta: Quines millores proposaríeu per seguir treballant a l'entorn de 

l'escola? 

 

Les respostes han sigut que 80 families restringirien o prohibirien l’accés a vehicles 

al tram pacificat del carrer Pintor Pradilla, 47 famílies demanen millores en la xarxa 

de transport públic (més freqüència, parada més propera, trajecte desde Passeig 

Maragall…)  i 37 famílies afegirien més mobiliari urbà (bancs) i espais d’estada, 

esbarjo i d’ombra. 

 

La Comissió Ambiental de l’AFA volem agrair la participació de les famílies que han 

fet que l’enquesta reflectís de manera fidel la població de l’escola, ja que hem rebut 

respostes de tots els cursos i cicles. 50 famílies d’educació Infantil, 40 de Cicle 

inicial, 38 de Cicle Mitjà i 39 de Cicle Superior. 

 
 

Valorem que majoritàriament les famílies estan contentes amb l’actuació però a 

l’hora són crítiques en alguns aspectes, sobretot pel que fa a que estigui permesa la 

circulació de vehicles al tram pacificat. Amb tots els resultats obtinguts seguirem 

treballant per aconseguir que l’escola dels nostres fills i filles sigui un espai més 

segur, sostenible i saludable. 

 

Moltes gràcies a tothom. 

 

Comissió Ambiental 

AFA Font Fargas 

ambientalfontfargas@gmail.com 


